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PROTOKÓŁ Nr XLI/2024 

z XLI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 30 stycznia 2024 r. 

(wtorek) w sali konferencyjnej GOKSiT w Korycinie, w godz. 13.00 – 14.00 pod 

przewodnictwem pani Iwony Chwiećko – przewodniczącego Rady Gminy Korycin. 

 

 

Stan Rady Gminy – 15 radnych 

Obecnych – 14 radnych  

zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą załącznik do oryginału protokołu z Sesji Rady 

Gminy. 

 

Radni obecni podczas obrad sesyjnych: 

1) pan Radosław Andrysewicz 

2) pan Marek Brylewicz 

3) pan Jerzy Burak 

4) pani Iwona Chwiećko 

5) pani Ewa Jakowiec 

6) pani Emilia Lengiewicz 

7) pan Szubzda Stanisław 

8) pan Antoni Mróz 

9) pan Antoni Pakuła 

10) pan Grzegorz Sieńko  

      11)  pan Zdzisław Sitko 

      12)  pan Kazimierz Urban 

      13)  pani Julita Wasilewska 

      13)  pan Wróbel Leszek Jan 

 

 

 

Radni nieobecni- pan Janusz Małyszko. 

 

Ponadto w posiedzeniu Sesji udział wzięli: 

1) pan Mirosław Lech – Wójt Gminy Korycin  

2) pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3) pani Wiktoria Pruszyńska – Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy 

4) pani Urszula Wynimko – protokolantka posiedzenia 

 

 Obrady XLI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Korycin prowadziła pani Iwona 

Chwiećko – przewodniczący Rady Gminy Korycin. 

 Na początku obrad sesyjnych pani przewodnicząca serdecznie powitała państwa 

radnych  oraz wszystkie osoby obecne na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach sesyjnych uczestniczy w tej chwili 14 radnych, 

zatem obrady są prawomocne, gdzie Rada może obradować i podejmować stosowne uchwały. 

Przypomniała, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

uchwały zapadają zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady w głosowaniu jawnym. Zatem dzisiejsze uchwały powinny być w ten sposób 

podjęte.  

Pani przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej Sesji został Państwu 

radnym doręczony, przystępujemy więc do głosowania nad przyjęciem proponowanego, 

porządku obrad XLI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Korycin. Na podstawie wykazu z 
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głosowania imiennego pani przewodnicząca stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad XLI nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy został 

przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu z obrad 

sesyjnych). 

Oto treść przyjętego porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego XLI Sesji Rady Gminy Korycin.  

3. Przyjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad 

sołeckich – uchwała Nr XLI/325/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 31stycznia 2024 

r. 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 

2024-2030 - uchwała Nr XLI/326/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 31stycznia 

2024 r. 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Korycin - uchwała Nr XLI/327/2024 Rady Gminy 

Korycin z dnia 31stycznia 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2024 rok – 

uchwała Nr XLI/328/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 31stycznia 2024 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na 

lata 2024 – 2033 – uchwała Nr XLI/329/2024 Rady Gminy Korycin z dnia 

31stycznia 2024 r. 

8. Zamknięcie obrad.  

 

 

 

Ad.3/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów 

i członków rad sołeckich. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Sekretarz Gminy: Kadencja Sołtysów i Rad Sołeckich trwa 5 lat. Poprzednie wybory odbyły 

się w I kwartale 2019 r. W związku z powyższym jesteśmy zobligowani podjąć nową uchwałę 

dot. wyborów. Dodam jednak, że inkaso w I kwartale będą jeszcze zbierać obecni sołtysi, 

ponieważ po wyborze nowych sołtysów będziemy musieli podjąć uchwałę, która wyznaczy 

nowych inkasentów.  

 

Radna Emilia Lengiewicz: Kiedy będą terminy nowych wyborów? 

 

Sekretarz Gminy: Wybory mają się zakończyć do końca marca. Będziemy o nich informować.  

  

Radna Emilia Lengiewicz: W jaki sposób będą informowani mieszkańcy o wyborach i 

terminie?  

 

Wójt Gminy: Wszyscy mieszkańcy zostaną poinformowani systemem sms.  
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Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  

zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich. 

 

 

UCHWAŁA NR XLI/325/2024 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 30 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

AD.4/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na 

lata 2024-2030. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 

Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej na lata 2024-2030. 

 

UCHWAŁA NR XLI/326/2024 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 30 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 

Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2024-2030. 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

AD.5/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Korycin. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Radny Antoni Pakuła: Niektórzy nie wiedzą, co to za nieruchomości. Prosimy o kilka słów.  

Wójt Gminy: Projekt uchwały dotyczy ewentualnej sprzedaży 6 działek położonych na osiedlu 

przy zalewie. W ubiegłym roku zostały tam podłączone media w postaci wody i kanalizacji. Ta 

uchwała przyczyni się do procedowania ewentualnej sprzedaży poprzez przetarg. Jeżeli 
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uchwała zostanie przez Państwa poparta, to kolejnym krokiem będzie wycena biegłego 

rzeczoznawcy, która będzie cena wyjściową do przetargu. Są to duże działki położone w 

północnej części osiedla. 

Radny Szubzda Stanisław: Czy za tymi działkami są jeszcze jakieś tereny należące do Gminy? 

Wójt Gminy: Nie. Te działki kończą obszar gminny przeznaczony w planie zagospodarowania 

przestrzennego Korycina jako tereny przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe.   

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie  

zarządzenia wyborów sołtysów i członków rad sołeckich. 

UCHWAŁA NR XLI/327/2024 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 30 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Korycin 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

 

AD.6/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2024 rok. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Skarbnik Gminy: Szanowni Państwo, jeśli chodzi o proponowane zmiany w budżecie na rok 

2024, to dotyczą one głownie zmian, w zakresie inwestycji na terenie Gminy Korycin oraz 

jesteśmy po zamknięciu roku 2023 r. i jesteśmy w stanie ustalić poziom dochodów i wydatków. 

W wyniku proponowanych zmian budżetowych w zakresie dochodów i wydatków budżetu w 

2024 roku planowany deficyt wzrośnie z poziomu 918 849,10 zł do poziomu 2 830 019,06 zł a 

więc o kwotę 1 911 269,96 zł i zostanie pokryty z następujących źródeł: 

a) wartość 2 619 179,19 zł pochodzić będzie z tzw. wolnych środków, rozumianych jako 

nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikająca z rozliczeń 

wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych oraz 

b) wartość 210 839,87 zł pochodzić będzie z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 

finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w 

odrębnych ustawach (system gospodarowania odpadami oraz środki pochodzące z tzw. 

„alkoholówki” służące finansowaniu programu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii). 

W związku ze zmianą wyniku budżetu, zachodzi konieczność aktualizacji brzmienia załącznika 

określającego wielkość przychodów i rozchodów budżetu. Zgodnie z proponowanymi 



5 
 

zmianami w zakresie dochodów i wydatków budżetu przychody budżetu zostały określone na 

wartość 3 375 092,06 zł i wynikają z: 

a) niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z 

rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach (210 839,87 zł); 

b) wolnych środków, rozumianych jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu gminy wynikająca z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i 

pożyczek z lat ubiegłych (3 164 252,19 zł) 

Natomiast rozchody budżetu określono na wartość 545 073,00 zł i dotyczą one: 

a) spłat otrzymanych krajowych pożyczek i kredytów, których zgodnie z harmonogramami 

spłat, termin płatności przypada na rok 2024 (445 073,00 zł) 

b) wykupu obligacji komunalnych wyemitowanych przez Gminę Korycin w latach 

wcześniejszych, których termin wykupu przypada na 2024 r (100 000,00 zł). 

Określono również nowe wielkości limitów dotyczących sfinansowania przejściowego deficytu 

budżetowego z podziałem na te dotyczące środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 

(kwota 5 509 291,19 zł) oraz te związane z finansowaniem działań środkami pochodzącymi z 

Funduszu Polski Ład (kwota 1 900 520,00 zł). 

Zmiany w załączniku Nr 2 do Uchwały dotyczą: 

1. W dziale 010 – „Rolnictwo i łowiectwo” – dokonuje się zmiany planu wydatków o ogólną 

kwotę 30 000,00 zł. Powyższa zmiana spowodowana jest przesunięciem środków pomiędzy 

poszczególnymi zadaniami inwestycyjnymi w zakresie wodociągów i kanalizacji. Powyższe 

zmiany opisane są w części dotyczącej limitów wydatków na zadania inwestycyjne realizowane 

w 2024 roku 

2. W dziale 600 - „Transport i łączność” – dokonuje się zwiększenia planu dochodów w kwotę 

880 000,00 zł - powyższe wynika z: 

a) konieczności zabezpieczenia wkładu własnego (w wysokości 20% wartości kosztorysowej 

robót) planowanej do aplikowania o dofinansowanie inwestycji polegającej na przebudowie 

drogi gminnej Olszynka - Mielniki (zabezpieczenie wkładu własnego jest warunkiem 

niezbędnym do możliwości ubiegania się o dofinansowanie) – w kwocie 680 000,00 zł 

b) zabezpieczeniu środków w wysokości 200 000,00 zł na modernizację rolniczej drogi 

dojazdowej w obrębie wsi Olszynka 

3. W dziale 700 – „Gospodarka mieszkaniowa” - dokonuje się zwiększenia planu wydatków o 

kwotę 10 000,00 zł z przeznaczeniem na zakup usług pozostałych 

4. W dziale 801 – „Oświata i wychowanie” – dokonuje się: 

a) zwiększenia planu wydatków o kwotę 45 000,00 zł z przeznaczeniem na wydatki związane 

z dostosowaniem pomieszczeń szkoły do przyjęcia z dniem 1 września 2024 uczniów 

„zerówki” 

b) zwiększenia planu wydatków o kwotę 81 180,00 zł stanowiącą wartość projektu o nazwie 

„Poprawa BHP w szczególności stanu oświetlenia w Szkole Podstawowej w Korycinie”  
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c) zwiększenia planu wydatków o kwotę 2 717 708,92 zł stanowiącą planowane do poniesienia 

w 2024 roku wydatki związane z realizacją projektu o nazwie: „Kompleksowa modernizacja 

energetyczna Szkoły Podstawowej w Korycinie” 

d) zmniejszenia planu wydatków o kwotę 7 430 000,00 zł w związku z przeniesieniem na 2025 

rok do poniesienia części wydatków w ramach projektu „Modernizacja systemu ogrzewania z 

dostawą instalacji fotowoltaicznej do budynku szkoły podstawowej w Korycinie z 

zagospodarowaniem terenów sportowych szkoły 

5. W dziale 851 – „Ochrona zdrowia” – dokonuje się zwiększenia planu wydatków o kwotę 2 

403,08 zł w związku z rozliczeniem 2023 i ustaleniem ostatecznych kwot wydatków na 

realizację programu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii finansowanymi opłatami za 

wydawanie zezwoleń na sprzedaż alkoholu na terenie gminy 

6. W dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” – dokonuje się: 

a) zwiększenia planu wydatków o kwotę 187 630,54 zł z przeznaczeniem na: 

- zakup usług pozostałych – 122 505,48 zł 

- zakup materiałów i wyposażenia – 40 000,00 zł 

- zakup energii – 25 125,06 

b) zwiększenia planu wydatków o kwotę 1 229 400,00 zł w związku z planowaną realizacją 

projektu polegającego na modernizacji infrastruktury oświetleniowej na terenie Gminy Korycin 

c) zmniejszenia planu wydatków o kwotę 3 458 324,00 zł, w związku z przesunięciem na 2025 

roku części wydatków związanych z modernizacją oczyszczalni ścieków w Korycinie 

7. W dziale 921 – „Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” – dokonuje się zwiększenia 

planu wydatków o kwotę 200 000,00 zł w związku z koniecznością poniesienia dodatkowych 

nakładów dotyczących zwiększenia atrakcyjności turystycznej regionu poprzez rozbudowę 

Parku Kulturowego Korycin Milewszczyzna. 

Zmiany w załączniku Nr 1 do Uchwały polegają na: 

1. W dziale 758 – „Różne rozliczenia” – dokonuje się z zmniejszenia planu dochodów o kwotę 

1 290 000,00 zł, powyższe dochody stanowiły wartość podatku VAT do odliczenia w związku 

z inwestycją wodociągowo - kanalizacyjną na terenie gminy realizowaną w 2024 roku, 

jednakże zakres projektu oraz uwarunkowania formalno-podatkowe uniemożliwiają jego 

odliczenie 

2. W dziale 801 – „Oświata i wychowanie” – dokonuje się: 

a) zwiększenia planu dochodów o kwotę 2 370 052,58 zł w związku z: 

- planowaną do otrzymania refundacją wydatków związanych z realizowanym projektem 

dotyczącym kompleksowej modernizacji energetycznej Szkoły Podstawowej w Korycinie w 

kwocie 2 310 052,58 zł 

- planowanym do otrzymania dofinansowaniem środkami pochodzącymi z Zakładu 

Ubezpieczeń Społecznych tytułem realizacji projektu polegającego na poprawie BHP w 

szczególności stanu oświetlenia w Szkole Podstawowej w Korycinie w kwocie 60 000,00 zł 



7 
 

b) zmniejszenia planu dochodów o kwotę 7 430 000,00 zł stanowiącą wartość dofinansowania 

do projektu o nazwie „Modernizacja systemu ogrzewania z dostawą instalacji fotowoltaicznej 

do budynku szkoły podstawowej w Korycinie z zagospodarowaniem terenów sportowych 

szkoły” z powodu przeniesienia wydatków z tym związanych, a co za tym idzie, także 

dochodów na rok 2025; 

3. W dziale 900 – „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” - dokonuje się: 

a) zwiększenia planu dochodów o kwotę 951 520,00 zł – powyższe spowodowane jest 

koniecznością wprowadzenia do planu dochodów budżetu pozyskanego dofinansowania z 

Funduszu Polski Ład dotyczącego modernizacji infrastruktury oświetleniowej na terenie 

Gminy Korycin 

b) zmniejszenia planu dochodów o kwotę: 

- 300 000,00 zł stanowiącą wartość dotacji pierwotnie ujętej do otrzymania z budżetu 

województwa podlaskiego 

- 1 737 744,00 zł stanowiącą część refundacji wydatków planowanych do otrzymania z tytułu 

realizowanego projektu polegającego m.in. na modernizacji oczyszczalni ścieków w Korycinie, 

Pierwotnie całość dochodów z tego tytułu ujęta była w budżecie, jednakże przeciągające się 

procedury związane z uzyskaniem koniecznych pozwoleń, powodują iż część wydatków w 

projekcie zostanie zrealizowanych w 2025 roku, a co za tym idzie dochody z tytułu 

dofinansowania także wpłyną do budżetu w 2025. 

Radna Emilia Lengiewicz: Czy modernizacja oczyszczalni nastąpi w tym roku? Czy to zadanie 

nie zostanie jeszcze rozpoczęte w tym roku? 

Wójt Gminy: Modernizacja oczyszczalni trwa. Jest to wykonywane w systemie „zaprojektuj i 

wybuduj”, trwają prace projektowe. Uruchomienie oczyszczalni planowane jest na początek 

przyszłego roku. Budowa nowej oczyszczalni nie zakłuci pracy obecnej.  

Radna Emilia Lengiewicz: Wydatki w dziale 900 – „Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska” zakup usług pozostałych, materiałów i wyposażenia, czego dotyczą? 

Skarbnik Gminy: Tak jak informowałem na wcześniejszych komisjach i ostatniej sesji 

uchwalając budżet świadomie nie doszacowaliśmy pewnego rodzaju wydatków, ponieważ 

mieliśmy problem, aby się spiąć w zakresie dochodów i wydatków.  W tej chwili wiedząc, że 

mamy wolne środki wynikające z rozliczenia roku ubiegłego i wiedząc, że te wydatki w dziale 

900 będą do poniesienia dokonujemy zwiększenia w tym zakresie.   

Radna Emilia Lengiewicz: Z poniesionych już wydatków związanych z przystosowaniem 

pomieszczeń szkoły w tej chwili jest 45 tys. Było poprzednim razem 50,a wcześniej 20 tys., 

dobrze mówię? 

Skarbnik Gminy: Pierwotnie szacowaliśmy te wydatki na kwotę 150 tys. zł. Otrzymaliśmy 

informację od Pana dyrektora, że ta kwota powinna już wystarczyć, żeby wprowadzić zerówkę.  

Radna Emilia Lengiewicz: Pytanie do działu 921- te 200 tys. jest przesunięte z poprzedniego 

roku z jakiegoś dofinansowania 499 tys. zł, które poprzednio dostaliśmy na zwiększenie 

atrakcyjności turystycznej czy to są środki stricte z naszego budżetu przeznaczone na ten dział? 
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Wójt Gminy: Te środki to są wydatki, których nie ponieśliśmy w roku 2023, świadomie. 

Dotyczą one głównie zagospodarowania terenu wokół Domu Dziedzictwa. Ze względu na 

pogodę uznaliśmy wspólnie z wykonawcą, że ten zakres zostanie przeniesiony na rok 2024. 

Tam zawierają się również niektóre prace które, również nie zostały wykonane ze względu 

m.in. na pogodę dot. zabezpieczeń przeciwpożarowych czy systemu monitoringu. 

Radna Emilia Lengiewicz: Czyli generalnie to nie jest ta kwota 499 tys., którą poprzednio 

otrzymaliśmy? 

Wójt Gminy: To jest część wkładu własnego, którego nie wydaliśmy w roku ubiegłym. Oprócz 

tego mamy przyznane 500 tys. zł z tzw. Polskiego Ładu na usprawnianie funkcjonowania Parku 

Kulturowego Korycin-Milewszczyzna, ale to jest zupełnie inny temat.  

Radna Emilia Lengiewicz: Szczerze mówiąc to się zastanawiam i dziwi mnie fakt, że Komisja 

Budżetowa zarekomendowała bez żadnych zarzutów. Na poprzedniej sesji była mowa skąd 

wziąć 200 tys. do śmieci. Jak widać, gdy się dobrze poszuka to 200 tys. się znalazło. Więc 

pytanie- gdzie jest szukane? Reszta mieszkańców też chętnie poszuka i te środki znajdzie. 

Dziwne to jest, nie powiem, że nie. Na jedno jest, a na drugie, stricte mieszkańcom, nie ma.  

Wójt Gminy: Szanowna Pani. Jak się pewne rzeczy zaczyna, to trzeba je też skończyć.  

Radna Emilia Lengiewicz: Wiem, ale nie sztuką jest wybudować, aby tylko wybudować. 

Trzeba myśleć o utrzymaniu. 

Wójt Gminy: Jeżeli się tego nie dokończy, to wyrzuci się miliony i nie dokończy się pewnych 

działań. Te pieniądze przesuwamy z ubiegłego roku, dotyczą inwestycji, która była realizowana 

i świadomie niedokończona, po to, aby ją skończyć w odpowiednim czasie. Chodzi o to, żeby 

doprowadzić obiekt do sprawnego funkcjonowania. Śmieci są zupełnie innym tematem i 

przypomnę Państwu, że zmniejszyliśmy w tym roku opłatę śmieciową o 2 zł od mieszkańca, 

po dokładnej analizie. Gospodarz widząc swoje podwórko powinien widzieć sens swojej pracy 

i jej końcowy efekt, tak jak w przypadku tej inwestycji i wszystkich innych. Przypomnę 

Państwu, że ogromne pieniądze, które już mamy pozyskane, dotyczą przedsięwzięć związanych 

z oświatą. Aby to zrealizować, będziemy musieli włożyć mnóstwo pracy. Staramy się też 

pozyskać dofinansowanie na kolejną drogę, do której mamy już dokumentację, w 

proponowanej uchwale ta zmiana również widnieje. To są pieniądze, które służą do rozwoju. 

Mówimy o rozwoju i mówimy o niegospodarności. Bo jeżeli mówimy, żeby dopłacić z 

własnych środków na śmieci, o co m.in. Pani wnioskowała, kwotą ok. 300 tys. zł. to przypomnę, 

że do samych obiadów dla dzieci dopłacamy ok. 250 tys. zł i to jest słuszny wydatek. Inną bajką 

jest zmniejszenie o kilka złotych z naszych prywatnych wydatków. Mylimy pojęcia. Mylimy 

sedno i sens prowadzonych działań rozwojowych dla Gminy Korycin. 

Radna Emilia Lengiewicz: 210 839,87 zł to jest łącznie z kwotą 16 tys. zł.? 

Skarbnik Gminy: Rozumiem, że Pani pyta o kwotę 210 839,87 zł w kontekście deficytu 

budżetowego?  

Radna Emilia Lengiewicz: Tak, chodzi mi o to, że składa się na tą kwotę system 

gospodarowania odpadami i środki pochodzące z tzw. „alkoholówki”. Czy „alkoholówka” to 

jest 15 tys. zł.? 



9 
 

Skarbnik Gminy: W kwocie 210 839,87 zł mieszczą się dwa rodzaje zadań. Jeden to jest system 

gospodarki odpadami, a drugi to dochody z tzw. „alkoholówki”, służące finansowaniu 

programu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. Jeśli środki z tych dochodów nie 

zostaną wydane na te działania, to przechodzą na rok kolejny. I suma tych dwóch zadań na rok 

2024 to jest właśnie 210 839,87 zł. 

Radna Emilia Lengiewicz: Jak to wygląda po rozbiciu na te dwa zadania? 

Skarbnik Gminy: Na najbliższej sesji podam Pani dokładne kwoty. Jak mówiłem wcześniej 

system gospodarowania odpadami zamknął się kwotą ok. 200 tys. zł.  

Radna Emilia Lengiewicz: Czyli generalnie więcej niż pierwotnie zakładano? 

Skarbnik Gminy: Mniej, ponieważ w tej kwocie znajdują się również działania niezrealizowane 

służące finansowaniu programu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomanii. 

Radna Emilia Lengiewicz: Na ostatniej Komisji Budżetowej mówiono, że nadwyżki będzie ok. 

100 tys. za gospodarowanie odpadami. 

Skarbnik Gminy: W takim razie tak. Przedstawię to na następnej sesji.  

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani 

przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu 

imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, wstrzymało 

się 3 radnych, głosów wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2024 rok. 

UCHWAŁA NR XLI/328/2024 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 30 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2024 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

AD.7/ W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

Radny Marek Brylewicz opuścił salę.  

Skarbnik Gminy: Tradycyjnie zmiany w budżecie pociągają za sobą konieczność zmian w WPF 

i w zakresie roku 2024 takich zmian dokonałem. W wierszu dotyczącym roku 2025 dokonano 

aktualizacji poszczególnych pozycji w związku z wprowadzeniem w tym okresie nowych 

przedsięwzięć inwestycyjnych opisanych w załączniku nr 2 , zakładając równowagę budżetu w 

tym zakresie. W wierszach dotyczących lat 2026 – 2029 dokonano zmniejszenia 

prognozowanych kwot wydatków bieżących (zmniejszenie o 1 mln zł), urealnienie ma związek 

danymi o wykonaniu roku 2024. Zmieniono również załącznik nr 2.  
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Dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pani przewodnicząca 

odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie jawne. W głosowaniu imiennym udział 

wzięło 13 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, wstrzymało się 3 radnych, 

głosów przeciwnych nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani przewodnicząca 

stwierdziła, że Rada Gminy Korycin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033. 

 

UCHWAŁA NR XLI/329/2024 

RADY GMINY KORYCIN 

 

z dnia 30 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2024 – 2033 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych. 

 

Ad.8/ Wobec wyczerpania porządku dziennego XLI Sesji Rady Gminy Korycin pani 

przewodnicząca stwierdzeniem „Zamykam obrady sesyjne” zamknęła je, dziękując 

jednocześnie za sprawny i rzeczowy ich przebieg. 

 

Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Rady: 

Urszula Wynimko                                                                                  Iwona Chwiećko 


